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Abstract (en)
The connector (1) has a first electrical terminal (3) i.e. solder contact, for contacting a strip conductor of a circuit board. A second electrical terminal
(4) i.e. plug contact, is contacted with an electrical connection cable, where the connector is attached with the circuit board at an electrical connected
state. A fixed plane (e) is formed from the second electrical terminal to the first electrical terminal by the circuit board. The first electrical terminal is
arranged on a surface area (111) of a plate-shaped portion (11). A tap-shaped projection is arranged at the plate-shaped portion.

Abstract (de)
Ein Steckverbinder (1) für eine Platine (2), insbesondere LED-Platine, weist einen ersten elektrischen Anschlusskontakt (3) für eine Kontaktierung
einer Leiterbahn der Platine (2) und - einen zweiten elektrischen Anschlusskontakt (4) für eine Kontaktierung mit einem elektrischen Anschlusskabel
(5) auf, wobei der Steckverbinder (1) derart gestaltet ist, dass - in einem mit der Platine (2) elektrisch verbundenen Zustand und mit Bezug auf
eine, durch die Platine (2) festgelegte Ebene (E) - der zweite elektrische Anschlusskontakt (4) dem ersten elektrischen Anschlusskontakt (3)
gegenüberliegend ausgebildet ist.
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